
Referat fra den 29/9-2022

Næste møde den 27/10-2022 klokken 18

De flyde elementer vi har, prøver vi at sælge, får taget billeder og lagt på nettet.

Sauna en påtænkes at stå foran flagspillet denne vinter på mole 1.

Husudvalg kigger på hvad de kan lave for budget i 2022 og om det giver mening.

Vi skal ha gjort lidt ved lys på pladsen, så det kan blive bedre ved huset.

Vi er opmærksomme på om de delebåde vi har i havnen er reelle anparter og vil kigge nærmere på 
det inden 1. januar.

For at spare lidt på pengene denne vinter, set i lyset af de høje elpriser, vil vi slukke for varmt vand 
fra brusere. Dette mener vi godt kan forsvares da det ikke vil forhindre de aktiviteter vi har på 
havnen hen over vinteren.


